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Bilance zastupitelstva města Libčice nad Vltavou 2014 - 2018
Zastupitelstvo obce je základní orgán obce, který ji samostatně spra-
vuje a zodpovídá především za dodržování plánu rozvoje obce a za 
hospodaření s jejím majetkem. 
Zastupitelstvo je voleno v obecných, rovných, přímých a tajných vol-
bách na principu poměrného zastoupení na čtyřleté funkční období. 
Člen obecního zastupitelstva nabývá mandátu zvolením, ale práv  
a povinností až po složení slibu na první schůzi zastupitelstva po 
volbách. Počet členů zastupitelstva, který je vždy kvůli hlasování 
lichý, je určen velikostí obce, respektive počtem obyvatel dané obce,  
a je schválen rozhodnutím zastupitelstva. 
V Libčicích nad Vltavou je zastupitelů patnáct. Tolik ve stručnosti  
o nejdůležitějším orgánu města, do něhož budete, vážení čtenáři, vo-
lit své zástupce 5. a 6. října t.r.
Hodilo by se malé ohlédnutí do čtyřleté minulosti a práce současné-
ho zastupitelstva, vzpomenout si, jak probíhala jeho jednání, hlaso-
vání a postoje jednotlivých volených subjektů, které jsou jeho členy.
To se pokusím přiblížit v následujícím textu:
Ve volebním období 2014 - 2018 se celkem do poloviny roku 2018 
konalo 23 jednání zastupitelstva města. Přijato bylo celkem 216 
usnesení, která lze podle významu rozdělit na procesní, jako např. 
volby orgánů. Majetková, což je především nákup a prodej nemo-
vitostí, a finanční, kdy se schvalují například prostředky na provoz 
města, investice atp. O tom, jakými finančními prostředky bude 
město disponovat, se rozhoduje v usneseních o provozním rozpočtu 
města vždy v prosinci běžného roku a investiční plán se schvaluje na 
počátku roku.
Zastupitelstvo města bylo na podkladě volebního výsledku z roku 
2014 složeno z 5 volebních subjektů - Liběhrad, LOS, ODS,  
TOP 09 a ANO 2011, které se pak rozdělily na koalici Liběhrad 
+TOP 09+ANO 2011 a opozici LOS+ODS. 
A jak nejčastěji probíhalo hlasování?
Dovedu pochopit, že z taktických důvodů opozice nehlasovala  
v procesních záležitostech ve prospěch koalice. Tragikomická situace 
ovšem nastala hned na ustavujícím zastupitelstvu, kde opozice své 
kandidáty do vedení města nenavrhla, což se v průběhu čtyř let ale 
ukázalo jako zásadní chybné rozhodnutí opozice.
V majetkových záležitostech a v méně významných záležitostech 
docházelo většinou ke shodě koalice i opozice. Problém však nastá-
val od roku 2016 vždy při schvalování provozního a investičního 
rozpočtu, což jsou položky pro běžného občana města nejdůležitější. 
S výjimkou jednoho až dvou členů opozice (většinou ODS), kteří 

některá usnesení podpořili, ve většině případů nebyly návrhy opo-
zičním LOS podpořeny. Nebýt tedy maximální možné účasti členů 
koalice a 100 % kladného hlasování, rozpočet města a investice by 
se zřejmě neuskutečnily. 
Díky tomuto nekonstruktivnímu politickému boji vedeného opozicí 
by tedy mohli být naši spoluobčané poškozeni tím, že by se zastavil 
rozvoj a údržba města, nebyly by prováděny rekonstrukce komuni-
kací, chodníků, dětských hřišť, škol atp. 
Proto stále připomínám a vždy budu připomínat, kdo je zastupitel 
města, jaký složil slib, co je jeho povinností a komu bude skládat 
účty v komunálních volbách. Jedinými právoplatnými arbitry v této 
záležitosti se stanou 5. a 6. října 2018 voliči našeho města.

 Ing. Pavel Bartoš, MBA
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Hospodaření našeho města opětovně hodnoceno stupněm B+
Společnost CRIF – Czech Credit Bureau a.s. v roce 2014 ohod-
notila hospodaření města Libčice nad Vltavou druhým nejvyšším 
iRatingovým stupněm „B+“ a udělila městu čestný certifikát. Stu-
peň „B+“ prokazuje vynikající finanční stabilitu ekonomických 
ukazatelů, v nichž obec převyšuje rámec obcí se srovnatelným po-
čtem obyvatel. Podle analýz společnosti CRIF není navíc finanční 
stabilita obce výrazně ovlivněna okolním prostředím a horšími 
ekonomickými podmínkami regionu.
V červnu 2018 společnost AQE Advisors a.s. posoudila hospoda-
ření města Libčice nad Vltavou za léta 2013 – 2018 s pětiletou pre-
dikcí vývoje. Společnost ohodnotila hospodaření města Libčice 
nad Vltavou opětovně druhým nejvyšším iRatingovým stupněm 
„B+“. Hodnocení obou poradenských firem nám poskytuje dlou-
hodobou efektivnost a stabilitu našeho městského hospodaření. 
AQE Advisors, a. s. je poradenská a vzdělávací společnost posky-
tující služby subjektům veřejného i soukromého sektoru.
Město Libčice nad Vltavou patří do kategorie měst s 1 000 - 4 999 
obyvateli. Z celkového počtu 79 obcí v okresu Praha-západ dosáhlo 
hodnocení iRatingového stupně „B+“ pouze 29 obcí a v celé České 
republice pak pouze 9 % obcí. Hodnocení vychází z rozpočtových 
a účetních výkazů města, vybraných dat Českého statistického úřa-
du a z dalších nefinančních ukazatelů jako je například míra neza-
městnanosti v okresu, podnikatelská aktivita v okresu, průměrná 
mzda v kraji a další. Reflektuje celkový vývoj ukazatelů za poslední 
tři roky a společnost CRIF jej zpracovává každoročně pro všechny 
obce již od roku 2002. Odborné hodnocení hospodaření naší obce 
včetně auditů Středočeského kraje a finančního úřadu je pro nás 
ideální zpětnou vazbou, která nám umožnila nezávisle vyhodnotit 
dosavadní hospodaření. 

Ing. Vladimír Urbánek, předseda finančního výboru
Ing. Pavel Bartoš, MBA, starosta

O problému sucha se hovoří již delší dobu, u nás je navíc umocněn 
polohou v oblasti s výrazně menším množstvím srážek. V posled-
ních dnech travnaté plochy doslova schnou před očima.
Naši pracovníci provádějí zálivku nově vysázených stromů, záliv-
ka travnatých ploch je však problematická z důvodu tvrdé vyschlé 
krusty. Nechceme však nečinně přihlížet, a proto jsme přistoupili 
ke zvýšení výkonu stávajícího zařízení o kapacitě 1 000 litrů a uva-
žujeme o zakoupení cisterny o kapacitě 2 000 litrů.

Ing. Roman Dědič, tajemník

S U C H O
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Termíny svozu BIO popelnic

 13. 8. 2018        33. týden

 27. 8. 2018        35. týden

TERMÍNY UMÍSTĚNÍ KONTEJNERŮ
v r. 2018

SOBOTA

   8. 9. 2018

 10. 11.  2018

 
Kontejnery budou v době od 8:00 do 12:00 

umístěny na obvyklých místech.

SBĚRNÝ DVŮR 
Sběrný dvůr je v našem městě stále aktuální téma, a radniční repre-
zentace o jeho zřízení usilovala nejenom v nedávné minulosti, ale 
i nyní. Je to bohužel běh na dlouhou trať, což je důvod, proč nový 
sběrný dvůr stále nemáme. S postupujícími legislativními úprava-
mi a změnami v zákoně o odpadech se v rámci dlouhodobých jed-
nání snaží zástupci města tento bolestivý problém aktuálně řešit. 
Zákonodárci podle různých nařízení Evropské unie stále upravují 
a zpřísňují nakládání s odpady. Je to logický postup nejen v Evropě. 
Celosvětově je odpadů stále více a problém dalšího využití nebo 
řádné likvidace i skládkování se řeší všude. Doba, kdy se dalo „ně-
kde něco odložit“ s myšlenkou „on se o to někdo postará“, je již 
dávno pryč. Dnes je třeba odpady co nejracionálněji třídit podle 
jednotlivých kategorií. Ty teprve odevzdávat ke skládkování nebo 
dalšímu zpracování. U nás ve městě jsou možnosti třídění dalších 
typů odpadů velmi omezené, právě díky absenci sběrného dvora.
Město nyní nevlastní žádný vhodný prostor a ani pozemek, kde se 
dá sběrný dvůr postavit a provozovat. Proto zástupci města dlou-
hodobě jednají s několika potenciálními vlastníky vhodných po-
zemků o jejich odkoupení. Dalším kritériem pro umístění takové-
ho zařízení je jeho dostupnost pro starší spoluobčany. Každý není 
majitelem automobilu. 
Sběrný dvůr je zařízení, které musí splňovat různá legislativní 
nařízení. Pro dočasné skladování různých typů odpadů musí být  
i vhodně upraven podle norem a nařízení pro jednotlivé druhy od-
padu a vhodně zabezpečen. 
Pro výstavbu sběrných dvorů existují různé pobídky a dotace. Ne-
lze však postupovat odzadu, jak to navrhují zastupitelé za LOS, 
kteří nejprve chtějí dotace, a potom teprve hledat pozemek. Je to 
nějak naruby. Touto cestou se sběrný dvůr asi nevybuduje. Mož-
ná se mýlím, ale spíše mi tento náhlý ruch kolem sběrného dvora 
připadá jako „vlámání se do otevřených dveří“, anebo jde o předvo-
lební kampaň LOSu?

Jaroslav Čermák

JEŠTĚ SNAZŠÍ RECYKLACE
Můžeme si pogratulovat. V třídění a recyklaci odpadů jsme 
stále úspěšnější a úspěšnější. Podle dat EKO-KOMu za rok 
2017 připadalo na každého občana 47 kg vytříděných odpa-
dů. Papíru se vytřídí přes 90 % a díky tomu jsme společně za-
chránili přes 2 miliony stromů od pokácení! Když chodívám 
kolem kontejnerů na tříděný odpad v Libčicích, je vidět, že 
třídíme naplno. Často evidentně rychleji, než funguje svoz,  
a tak kontejnery přetékají. Jenže...
S manželkou žijeme v baráčku, máme 4 malé děti, psa a koč-
ku. Přesto stále vystačíme s jednou běžně velkou popelnicí na 
směsný odpad. Jak to? Protože odpad třídíme. Zejména plastů 
a papírů nám projde doma hodně a tak směřujeme k recyklač-
ním kontejnerům několikrát týdně. A zde vzniká potíž.
Zatímco v ČR je průměrná vzdálenost k barevným kontej-
nerům na tříděný odpad pouze 92 metrů, my to máme 550 
metrů! Navíc do pořádného kopce. Bydlíme v Chýnově v ulici 
Na Vrchách, nejbližší kontejnery jsou od nás na staré Sahaře. 
Odpad tedy většinou odvážíme autem.
A zde se nabízí řešení, které již v některých městech funguje.  
V naší ulici prostor pro zřízení klasického ostrůvku s kontej-
nery není, v Libčicích bychom ale mohli rozjet „domácí kon-
tejnery”.
A co to je? Prakticky to samé, jako popelnice na bio odpad. 
Zájemci dostanou barevné popelnice dle požadavků (my 
bychom nejvíce využili právě na papír a plast), které mají na 
svém pozemku a průběžně je plní. Při svozu tříděného odpa-
du pak popelnici vytáhnete ven a ta je vyprázdněna, stejně 
jako klasické barevné kontejnery.
Samozřejmě to znamená zvýšenou logistiku pro svozovou 
firmu a vyšší náklady pro město (i když za tříděný odpad do-
stává obec část nákladů zpět). Na druhou stranu to je zvýše-
ný komfort pro občany a potencionálně ještě více recyklace. 
Rozhodně to není řešení vhodné pro všechny. Ale velké ro-
diny či bytovky, případně skupina domů, které to mají k ba-
revným kontejnerům daleko a které vyprodukují pravidelně 
větší množství tříděného odpadu, by jistě ocenily pohodlnější 
přístup. A o to právě jde. 
Najde se tedy v Libčicích dostatek zájemců? Projekt nemá 
smysl rozjíždět jen pro naši rodinu, nicméně když bude zá-
jemců více, smysl to má. Proto prosím všechny zájemce, 
ozvěte se na e-mail jan@mensik.cz či tel 604 104 661. Když 
nás bude dost, rád vstoupím za všechny do jednání s městem  
a pokusím se „domácí třídění” prosadit.

Mgr. Jan Menšík
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01. 8.  Posezení u kávy a čaje
08. 8.  Procvičování paměti
15. 8.  Program dle dohody
22. 8.  Stolní hry
29. 8.  Posezení u kávy a čaje

ŠIKOVNÉ RUCE NAŠICH SENIORŮ 
PRO RADOST A POTĚŠENÍ
Tak jako každý rok se zúčastnily naše seniorky z klubu „Ši-
kovných rukou“ mezinárodní soutěžní výstavy „Šikovné 
ruce našich seniorů pro radost a potěšení“, konané ve dnech  
21. 6. - 24. 6. 2018 v Lysé nad Labem. 
Výstavy se zúčastnilo téměř tisíc seniorů a bylo vystaveno  
3 650 prací.
My jsme se zúčastnily 86 ručními pracemi z různých mate-
riálů a technik. Naše celoroční úsilí (vystaveny mohou být 
pouze nové práce) bylo korunováno úspěchem. Kolekce 
Pergamáno - 10 českých hradů, objekty Libčic (katolický  
a evangelický kostel, budova radnice) a skupina drobných 
květinových motivů byla oceněna.
Slavnostní předání ocenění bylo 22. 6. 2018 za přítomnosti 
významných hostů.

Za klub seniorů „Šikovné ruce“ Eva Králová

ŠIKOVNÉ RUCE
Máte šikovné ruce nebo dokonce zlaté české ručičky? Já 
tedy rozhodně ne, a proto všechny zručné lidi moc obdi-
vuji. Obdivu nejen ke zručnosti, ale i ke skvělým nápadům  
a estetickému provedení jsem si opravdu užila koncem 
června na letošním 19. ročníku výstavy Šikovné ruce na-
šich seniorů pro radost a potěšení.
Moje dlouholeté pracovní působení v sociálních službách 
mne na tuto výstavu do Lysé nad Labem přivádí už mnoho 
roků. V posledních letech to už není jen jednodenní ná-
vštěva, ale nejméně třídenní pobyt, kdy si prací šikovných 
seniorských rukou opravdu užívám. 
Pořadatelé výstavy mne totiž zvou jako členku hodnotící 
komise výtvarných prací. Rok od roku je obtížnější vybrat 
v jednotlivých kategoriích vítěze a oceněné, protože kvali-
ta a nápaditost prací rok od roku stoupá.
Letos bylo vystavováno neuvěřitelných více než 3 000 
prací od 987 autorů. Den před zahájením výstavy se sejde 
hodnotící komise a vybírá práce k ocenění v jednotlivých 
kategoriích. Letos to byly kategorie domovy seniorů, hob-
by, kluby seniorů, pečovatelské služby, jednotlivci a také se 
udělovaly zvláštní ceny. 
Když jsem objevila rozměrnou vitrínu s pracemi dam z lib- 
čického Klubu seniorů, tak jsem byla úplně ohromená. 
Netušila jsem, že členky klubu vytvářejí tak zajímavá a ex-
celentně provedená díla. Vrozený smysl pro respektování 
střetu zájmů mi velel, abych kolegům snad raději oceně-
ní těchto děl z místa mého bydliště nenavrhovala. Jakmile 
však jeden z kolegů při hodnocení prací tato díla zmínil, 
tak jsem se hned přidala a podařilo se ocenění schválit. 
Dámy z našeho libčického Klubu seniorů vystavovaly ce-
lou řadů obrázků s tématikou významných libčických sta-
veb a památek v našem okolí. Nechyběl ani znak našeho 
města. Technika obrázků je vlastně, zjednodušeně řečeno, 
vytlačování na pergamenový papír. Výsledkem jsou nád-
herně jemné obrázky, které autorky svou zručností, výtvar-
ným cítěním a nápady dovádějí k úplné dokonalosti.
Výstava je každoročně obohacena o pestrý doprovodný 
program. Prezentují se tam poskytovatelé sociálních slu-
žeb, poradenství v sociální oblasti, jsou tam i jiné dopro-
vodné výstavy. Na programu je také setkání poskytovatelů 
sociálních služeb. V hudebních vystoupeních se na dvou 
pódiích střídají různé orchestry. Na návštěvníky čekají tvo-
řivé dílny a mnoho dalších programů pro zábavu i poučení.
Vrcholem programu bylo páteční vyhlašování oceněných 
ve výtvarné soutěži. Mám velikou radost, že jsem mohla 
jako místopředsedkyně Výboru pro sociální věci Středo-
českého kraje předat ocenění i členkám našeho libčického 
Klubu seniorů. Milé dámy, paní Štrosová, Kaňková, Kva-
pilová, Hlaváčková, Králová, vám i vašim kolegyním moc 
děkuji za zážitky s vašimi nádhernými pracemi a přeji vám 
další tvůrčí úspěchy.

Ilona Chrtová, členka zastupitelstva města
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PNEUSERVIS
Přílepská 1233 Roztoky

Prodej pneumatik a disků všech značek, typů 
a rozměrů. Auto, moto, nákladní, stavební, 
hobby, speciální. Provádíme odbornou mon-
táž a opravy pneu na nejmodernějších strojích 
s nejmodernějšími technologiemi. Odborná 
konzultace při výběru nabízeného zboží. Nabí-
zíme uskladnění i kompletních sad kol a jejich 
servis. Prodej příslušenství. Přímé zastoupení 
prémiových značek pneumatik a disků.

KONTAKT:
Lumír Novotný, 774 151 334,

lumir.novotny@autohouser.cz
Bohumil Houser, 731 151 341,

PRODEJ A SERVIS, 220 911 128,

AUTOSERVIS
Přílepská 1707 Roztoky

Zajistíme pro vás STK včetně měření EMISÍ.
Opravy vozů všech značek.
Mechanické opravy, autoelektrika, servisní pro-
hlídky po najetých kilometrech, výměny olejů, 
diagnostika, výměny čelních i ostatních skel, 
servis klimatizace a dezinfekce ozonem, mon-
táž příslušenství a zabezpečení vozů, opravy 
brzd, výměny výfuků, opravy podvozků, výmě-
ny tlumičů pérování a další. Zajistíme pro vás 
opravu havarovaného vozu včetně kompletní-
ho zastupování v jednání s pojišťovnou. Seřídí-
me geometrii vašeho vozu na nejmodernějším 
3D zařízení. Zapůjčení náhradního vozu.

KONTAKT:
Josef Čížkovský, 731 151 334
Miroslav Vejbora, 731 862 462

STK EMISE, 233 910 042
servis@autohouser.cz

AUTODÍLY
Přílepská 1233 Roztoky

Velkoobchod a maloobchod.
Prodáváme široký sortiment náhradních dílů na 
většinu automobilů ve spolupráci se značkový-
mi i neznačkovými dodavateli. Naši hlavní do-
davatelé jsou: AŠ FINANCIAL, AUTO KELLY, 
APM, ACI, ELIT, INTER CARS, MG PARTS, 
SPEI SERVIS, STAHLGRUBER, STUALARM 
a další. Po dohodě zajistíme i originální ná-
hradní díly.
Samozřejmostí je dovoz až do vaší dílny.

KONTAKT:
Martin Franc, 739 465 534,
martin.franc@autohouser.cz

Tomáš Kukelka, 731 151 337
Jaroslav Konečný, 731 151 343

www.autohouser.cz

KEŠEM NEBO ŠEKEM? NEJLÉPE BEZHOTOVOSTNĚ
S rozšiřováním využití moderních technologií roste důvěra v bezhotovostní 
transakce. Zatímco dříve byly takové finanční pohyby vzácnější a omezovaly 
se především na šeky a později na platební karty, dnes je možností daleko více. 
Máme se v blízké budoucnosti připravit na úplnou absenci bankovek a mincí?
Z našich peněženek již zcela vymizely haléřové mince. Ti starší si je v dětství 
spořili do prasátek a pak s nimi o přestávkách hráli čáru. Dospělí je nechávali 
jako spropitné. Dnes se totéž děje s korunovými položkami. U silnějších měn 
samozřejmě zůstávají zachovány centy a další drobné položky.
Tytam jsou i časy, kdy se majitelé modré bankovky s Bedřichem Smetanou moh-
li při utrácení pořádně rozšoupnout. Přesto je i dnes dobré několik papírových 
bankovek v peněžence mít. A jak se zdá, jen tak se to nezmění.
PLATEBNÍ KARTY SE STALY STANDARDEM
Doby, kdy se lidé obávali platebních karet, jsou nenávratně pryč. V současnosti 
není neobvyklé vlastnit jich dokonce hned několik. Častá je kombinace debetní 
a kreditní karty. 
Je to nejen pohodlné, ale rovněž výhodné. Při řadě menších plateb už pár let není 
nutné ani zadávat PIN, stačí kartičku přiložit ke čtečce na terminálu. V některých 
případech navíc díky kartám odpadá výměna peněz při platbách v zahraničí. 
Banky tento systém všemožně podporují. Navazují obchodní partnerství s ko-
merčními institucemi a u bezhotovostních plateb pak nabízí slevy na nákupy  
a další zákaznické výhody.
Některé bankovní produkty tohoto typu jsou navíc pojištěny proti krádeži a dal-
ším způsobům zneužití. Lze u nich navíc nastavit limity. I to je důvodem, proč 
důvěra v tento způsob transakcí tak markantně vzrostla a ty se tak mohly stát 
každodenním prostředkem.
Samotné plastové výlisky neslouží pouze k přímému placení. Trend slevových 
zákaznických karet je tak silný, že se na ně leckomu vyplatí mít samostatné pouz-
dro.
 JDE TO I BEZ KARET
Moderní technologie ženou variabilitu možností placení stále vpřed. Přiložení 
karty k terminálu je pohodlné a rychlé, ale jde to ještě jednodušeji. 
Stále více mobilních zařízení podporuje takzvanou NFC technologii. Jedná se  
o metodu bezdrátové komunikace mezi elektronickými zařízeními. 
Tu lze využít podobně jako platební kartu, pouhým přiblížením telefonu ke čteč-
ce na platebním terminálu. V době, kdy máme všichni mobilní telefony nepřetr-

žitě v ruce nebo alespoň po ruce, je to ještě o krůček pohodlnější, nežli vytaho-
vání karty z peněženky a hlídání hned dvou cenností zároveň.
Nárůst v oblibě zaznamenává také chytrá elektronika. Nejrůznější typy funkč-
ních náramků, hodinky, klíčenky. Z hlediska placení jde v podstatě jen o zjedno-
dušenou variantu mobilu, potažmo platebních karet.
NAKUPOVÁNÍ NA INTERNETU
Podíl online nákupů na trhu dlouhodobě stoupá. Tato oblast zažívá obrovský 
boom.
Jediný způsob, jak v takovém případě využít hotovost, je platba při doručení. Ve 
stejnou chvíli jde ale často platit také výše uvedenými způsoby. Výrazné procen-
to zákazníků v České republice dává platbě až při dodání zboží přednost.
Platby předem jsou pak možné převodem nebo kartou. U převodu musíte po-
čítat s delší lhůtou pro uskutečnění platby. U karet je třeba dbát základních bez-
pečnostních pravidel. 
Především se při platbě přesvědčte, že komunikujete přes zabezpečenou stránku 
(řetězec znaků https na začátku webové adresy). Pokud tomu tak není, buďte 
obezřetní a raději nezadávejte žádné citlivé údaje. Ať už je za absencí šifrování 
komunikace pouze liknavost obchodníka, nebo se jedná o pokus o útok, opatr-
nost je vždy na místě.
Pro online platby je možné využít také zprostředkované finanční transakce po-
mocí internetové peněženky. K nejznámějším internetovým platebním systé-
mům pro zprostředkování finanční transakce patří služba PayPal. Obchodník 
tedy nevidí vaše údaje, přesto má jistotu, že o své peníze nepřijde. I u tohoto 
bezpečného způsobu je dobré nastavit si raději limity pro platby.
PREFERENCE A KOMBINACE MOŽNOSTÍ
Ačkoli je zejména při finančních transakcích třeba být ostražití, i ty nejnovější 
technologie si cestu do našich každodenních životů pomalu nacházejí. 
Jejich využití je sice individuální, ale většinou půjde o kombinaci prostředků 
podle aktuální situace.
Bezhotovostní platební styk má řadu výhod, od pohodlí až po vyšší bezpečnost. 
Přesto mají i fyzické peníze stále své nezastupitelné místo. Mezi přednosti může 
patřit například lepší přehled o stavu financí, k němuž přispívá vyšší hmatatel-
nost a reálnost mincí a bankovek. Navíc můžete hodit pár korun do klobouku 
šikovnému muzikantovi na ulici nebo přisypat svým dětem peníze do kasičky, 
dávat jim kapesné a učit je tak vyšší finanční zodpovědnosti.

Ondřej Veszelei, finanční poradce
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Další rok utekl jako voda a my jsme se ve dnech 6. - 8. 7. 2018 již poosmé 
zúčastnili srazu Matýskářů v Dolní Poustevně, což byl letos již 15. ročník. 
Tentokrát jsme vyjeli ve zmenšeném počtu, což zapříčinil prodloužený 
víkend, jež ostatní využili k návštěvě jiných akcí. Náš výlet však doplnili 
členové z okolních jednotek - Úholiček, Nelahozevsi, Úžic, Kralup a By-
novce, kteří se chtěli tohoto srazu zúčastnit. Jejich jednotky se nepřihlási-
ly, a tak se zájemci přidali k nám a tím se naše výprava navýšila na 17 lidí.
Ve čtvrtek vpodvečer jsme zabalili, naložili potřebný materiál a vybavení 
do našeho přívěsu i na vozidlo, v pátek ráno doložili proviant z lednice 
a mrazáku a v 9:30 jsme vyrazili vzhůru k hranicím nevšedních dnů. Na 
poloviční cestě se jako vždy konala přestávka na kávu a občerstvení u zná-
mých, a poté jsme pokračovali dále na místo určení. 
Tentokráte nastala oproti minulým ročníkům menší změna v místě koná-
ní. Nebyl to již tradiční čtverec, jelikož místní myslivci tam měli čerstvě 
zasetou trávu, a tak nás tam nepustili. Sraz se tedy konal na náhradním 
pozemku zvaném Hamr, který zapůjčil Klub turistů nacházející se na 
druhém konci Dolní Poustevny poblíž nádraží a poblíž státní hranice  
s Německem. Tento pozemek byl rozdělen na dvě části, hlavní, kde se 
nacházela chata v mírném údolí a kde se pořádaly všechny hlavní aktivity, 
jako nástup jednotek a převážná část soutěží. Další částí byla louka, kde 
jsme zaparkovali naše vozidla a vytvořili hlavní tábor za vozidly. 
Když jsme konečně našli zmíněný pozemek, ukázalo se, že jsme tam 
první. Ovšem po malé chvíli dorazili místní, se kterými jsme se přivítali  
a ihned zahájili výstavbu občerstvovacího zázemí a táborového ležení. 
Netrvalo dlouho a již se dostavovaly další a další sbory. Tentokráte se však 
na počtu vozidel snad podepsal zmíněný prodloužený víkend a i ta sku-
tečnost, že spousta sborů obnovila techniku za novější, s kterou se někteří 
přijeli pochlubit. 
Letošního klání se zúčastnilo pouze 10 vozidel Š706 a 5 vozidel jiné znač-
ky. Večer nám zpříjemnil náš již známý pouštěč různé hudby s patřičnými 
průpovídkami, což mu vydrželo skoro do ranních hodin. Kolem 10. hodi-

ny byl nástup jednotek, kde jsem jim předvedl, co s člověkem udělá tento 
nezdravý režim, když je důchodového věku. Myslím si, že toto nemělo 
chybu a všem se to líbilo. 
Po nástupu byly zahájeny tradiční soutěže, po 13. hodině jsme vyrazili 
na Spanilou jízdu po Šluknovském výběžku. Jako každý rok jsme byli již 
očekáváni a vítáni místními lidmi, což si snad každý účastník parádně 
vychutnává. Po návratu se pokračovalo v soutěžích, a poté následovala 
volná zábava. Kdo měl zájem, mohl jít na prohlídku čerstvě zrekonstruo-
vané místní hasičské stanice - něco takového se jen tak nevidí, je to holt 
zastrčená obec. Večer nám zahrála živá místní kapela a opět do pozdních 
hodin. V neděli ráno po snídani balení tábora, naložení všech našich věcí, 
vyhlášení výsledků, rozdání ocenění a upomínkových předmětů, rozlou-
čení a přání, že za rok se sejdeme znovu. Takže za rok AHOJ ! 

Za SDH Libčice Vladimír Levý 

SR A Z MAT ÝSKÁŘŮ V DOLNÍ POUSTEVNĚ
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Řešení úlohy z června:
1.Jg3 – Se5 (je zřejmé, že jezdec nemůže být vzat pro pat); 2. Jf1 – Ke2; 
3. Kg2 – Sf4 (znovu je bílý v nevýhodě tahu, ale má v zásobě druhou pa-
tovou kombinaci); 4. Kh1 – Kf3; 5. Jg3 – a bílý remizuje, protože jezdec 
nemůže být nikdy vzat.

ŠACHOVÝ KOUTEK

Úloha na srpen: pozice – bílý  Kg5, Se5, h5 
             černý  Kh7, Jg8
V pozici je sice černý král před pěšcem, ale jeho jezdec stojí špatně, takže 
bílý na tahu vyhraje.

Vladislav Tyban

GULÁŠOVÁNÍ 
V odpoledních hodinách 30. června proběhl již třetí ročník soutěžního 
„Gulášování“ v našem městě. Tak jako i předchozí ročníky se konalo  
v areálu fotbalového klubu AFK v Letkách. Zájem soutěžících byl veliký. 
Do vyhlášené uzávěrky přihlášek se zaregistrovalo deset družstev. Po ter-
mínu se pokoušely ještě další, ale těm z časových a organizačních důvodů 
již nemohlo být vyhověno. 
Celé odpoledne příjemně podbarvovala skupina Rumtorádi svými pís-
němi.
Jak soutěžní odpoledne probíhalo? Moderování celé soutěže se ujal sta-
rosta města Ing. Pavel Bartoš, MBA, který přivítal všechny přítomné, na-
stínil organizaci soutěže a vyhodnocování uvařených gulášů. Představil 
jednotlivé členy poroty. Za Liběhrad o. s. se zúčastnil Jaroslav Čermák  
a Šárka Sucháňová, za SDH Letky Jiří Hánl. Soutěžit se začalo odstarto-
váním ve 14 hodin. Šárka Sucháňová, původní profesí kuchařka, bedlivě 
dohlížela na postupy příprav a vaření gulášů jednotlivých skupin. Celko-
vý čas na přípravu a vaření měla všechna družstva stejný, a to 3,5 hodiny.  
V 17:30 se odebraly vzorky uvařených gulášů a šlo se ochutnávat, hodno-
tit a nakonec i vyhlásit vítěze a celkové pořadí.
Soutěže o nejlepší guláš se zúčastnila tato družstva: Polopatě, SDH Letky 
ženy a p. Hudek, Ceckové, Zuzka – Pepa, Rybářský klub Kozomín, Ba-
žina, Podravka, SDH Libčice, Veltrusy, Brdští Medvědi.
Nakonec je třeba velmi poděkovat organizátorovi všech tří ročníků Pe-
trovi Vezseleiovi, který se zasloužil o organizaci a přípravu celé soutěže, 
včetně zakoupení kvalitních surovin pro vaření gulášů i zajištění sponzor-
ských darů. Díky patří též sponzorům za jejich pomoc a dary pro soutě-
žící. Jsou to: Liběhrad z.s., Petr Vezselei – zemní práce, Město Libčice 
nad Vltavou, SDH Letky, AFK Libčice, Josef Kaše – ADP team, RS Maso 
CZ s.r.o., Rybářský klub Kozomín, František Hudek, Rumtorádi, p. Diviš,  
p. Hovorka.
Co říci závěrem? Počasí se vydařilo, všichni se dobře bavili, guláše byly 
výborné. Těžko se z předložených vzorků vybíralo. Všichni se shodli, že 
se už těší na čtvrtý ročník v roce 2019.                         Text: Jaroslav Čermák

Foto: Pavel Bartoš
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28. 6. 2018 jsme se v KDL rozloučili s našimi milými deváťáky, kteří si připravili krásné taneční vystoupení a prezentaci nejlepších zážitků a fotek za 9 let školní docházky v libčické škole. Jako 
každý rok je odchod žáků z naší školy dojemný. Přejeme jim do života vše nejlepší a vždy je rádi  ve škole, už jako hosty, uvidíme.

Výlet na parníku po Praze se vydařil, krásné počasí a zajímavý výklad pana vodníka zaujal nejen 
žáky naší školy. 

Slavnostní rozdávání vysvědčení žákům 1. tříd, tentokrát ve třídách. Třídní učitelé připravili  
s dětmi program pro rodiče a společně se potěšili ze samých jedniček.

VÝLET PARNÍKEM

VYSVĚDČENÍ

VYŘAZENÍ DEVÁŤÁKŮ
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Po čtyřech letech našeho působení pro město Libčice nad Vltavou 
bychom se rádi opět ucházeli o vaši přízeň v blížících se komunál-
ních volbách, které proběhnou 5. a 6. října 2018. Po celou dobu 
volebního období jsme jako součást koalice pracovali pro rozvoj 
našeho města. Naši členové byli zastoupeni v zastupitelstvu a radě 
města (František Hudek), ve finančním výboru a ve výběrové ko-
misi (Ing. Petr Kosík), kontrolním výboru (Ing. Vladimír Douša 
ml.) a ve školské a kulturní komisi (Ing. Jiří Slanina).
Ve spolupráci s koaličními partnery se nám podařilo splnit mnoho 
bodů z našeho volebního programu. V rámci investičních projektů 
došlo k dostavbě rozšíření kapacity mateřské školy, byla dokon-
čena rekonstrukce základní umělecké školy, zhotovena nová ko-
munikace k sídlišti Pod Saharou, nové parkoviště po staré škole, 
nově vydlážděn prostor před katolickým kostelem a mnoho dal-
ších investičních akcí. Město Libčice zavedlo autobusové spojení 
mezi okolními obcemi, což mnoho občanů včetně školních dětí 
přivítalo.

Během celého našeho působení v Libčicích od roku 2012 jsme 
společně, ale i jako soukromé osoby, finančně a materiálně pod-
porovali většinu akcí, které se v Libčicích uskutečnily. Například 
každoročně podporujeme Dětský den, plesy, tři ročníky velmi na-
vštěvovaného country festivalu Majáles, Traktoriádu, nákup hasič-
ských přileb pro dětské družstvo hasičů, sportovní akce atd. Naši 
členové se také pravidelně zúčastňují brigád na úklid města.
Jako jediný volební subjekt jsme před volbami v roce 2014 měli 
ve svém volebním programu vytvoření strategického plánu rozvo-
je města Libčice nad Vltavou. Tento strategický plán v současné 
době za spolupráce ostatních subjektů v rámci koalice i opozice 
skutečně vzniká a je nejdůležitějším podkladem pro další rozvoj 
našeho města. Při jeho tvorbě jsme plně zapojeni v jednotlivých 
pracovních skupinách.
V následujícím volebním období patří mezi naše priority větší čer-
pání dotací z Evropské unie, vlády a Kraje a s tím související rozvoj 
města, revitalizace náměstí, rozšíření nových sportovních prostor 
(rekonstrukce stávajících a výstavba nových dětských hřišť, ve spo-
lupráci se Sokolem vybudování nové sportovní haly), podpora vý-
stavby nového lékařského domu a domu pro seniory, vybudování 
naučných stezek na Liběhrad a v Chýnovském háji, vybudování 
lávky přes řeku Vltavu (napojení na stávající síť okolních cyklo- 
stezek), podpora kulturních a sportovních akcí, zlepšení nákup-
ních možností včetně služeb v našem městě. 

František Hudek, radní a zastupitel 
Ing. Petr Kosík, předseda MO TOP 09 Libčice nad Vltavou 

SDRUŽENÍ NEZÁVISLÝCH KANDIDÁTŮ A ČLENŮ TOP 09 LIBČICE NAD VLTAVOU

Dětský den na hřišti AFK. Traktoriáda pod Chýnovským hájem.
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Tento, možná poněkud zapomenutý, ale ne bezvýznamný umělec 
se narodil v Dolanech v rodině hostinského Františka Hánla a matky 
Agátky rozené Warwařovské. Po skončení povinné docházky obecní 
školy v Libšicích a absolvování gymnázia v Praze začal v roce 1859 
studovat na Akademii výtvarného umění u významného portrétisty 
Eduarda Engardta a krajináře Maxe Haushoffera. Na doporučení výše 
jmenovaných profesorů v roce 1863 přešel do Mnichova, kde dva roky 
pokračoval ve studiu malířství a kreslení. V zimním semestru 1865 
se vrátil na pražskou Akademii, kde 1. 5. 1866 ukončil studium s vel-
mi dobrým prospěchem. Následně odjel malovat nástěnné práce do 
Insbrucku, ostatně v Alpách pobýval a maloval s profesorem Haushof-
ferem již předtím během studií.
V roce 1869 se podrobil ve Vídni státní zkoušce z učitelského kreslení  
a stal se profesorem ve Štýrském Hradci, zanedlouho přijal místo pro-
fesora kreslení na gymnáziu v Rakovníku, odkud dojížděl do Prahy, kde 
vypomáhal malíři Fr. Ženíškovi při výzdobě stropu hlediště Národního 
divadla. 
J. Hanel Dolanský byl zejména krajinářem dolního Povltaví s nevšed-
ní technickou zručností a sociálním cítěním. Svoje obrazy neprodával, 
pouze některé rozdal svým sourozencům, kteří si jejich prodejem opat-
řovali svoje vlastní živobytí.
Pod tlakem přátel se účastnil dvou kolektivních výstav pořádaných  
k císařovu jubileu ve Vídni roku 1891 a v Praze 1911.
Zemřel v 77 letech jako „starý mládenec“ v rodných Dolanech den před 
vznikem Československé republiky a pohřben byl na římsko-katolic-
kém hřbitově v Libčicích nad Vltavou.
Více než 120 obrazů z pozůstalosti, dovezených žebřiňákem z malířova 
ateliéru v Praze na Vinohradech, bylo symbolicky oceněno jeho příte-
lem a malířem J. Holubem a rovnoměrně rozděleno mezi jeho souro-
zence – bratra Františka a sestry Annu Regnemerovou a Josefu Urbán-
kovou. To je pravděpodobně důvod, proč byl po své smrti neprávem 
zapomenut, a proto zůstává širší veřejnosti zcela neznámý.                                                  

Jiří Hánl
Čerpáno z podkladů, které před více než 40 lety nashromáždili Oldřich Hánl a Jiří Hrivňák.

Akademický malíř Josef Hanel Dolanský (1841-1918)

Pražský hrad - Josef Hanel Dolanský, olej na plátně, rok 1891, 210x120 cm (největší autorovo dílo).
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OLIVOVÝ OLEJ - JSEM TUK A JSEM ZDRAVÝ
Zastudena lisovaný olivový olej je tvořen převážně nenasycenými 
mastnými kyselinami (dále jen NMK), jejichž pravidelná konzumace 
snižuje LDL (špatný) cholesterol, jsou velice důležité pro ochranné 
membrány tělesných buněk a především pro ochranné obaly mikro-
skopických spalovacích komor, v nichž se vyrábí tělesná energie. Proto 
pokud konzumujeme NMK málo, může dojít k poklesu energie a vý-
konnosti. Olivový olej udržuje zdravé nejen naše srdce a cévy, pomá-
há i snižovat krevní tlak, snižuje riziko vzniku aterosklerózy, infarktu 
a mrtvice, posiluje imunitní systém, omlazuje a chrání všechny žlázy 
produkující hormony.
Nejsilnější antioxidant
Olivový olej obsahuje jeden z nejsilnějších přírodních antioxidantů – 
hydroxytyrosol. Ten, dle rozsáhlých vědeckých studií, může chránit 
před vznikem rakoviny a neurodegenerativními chorobami, podporuje 
střevní a respirační zdraví, snižuje oxidační stres způsobený kouřením 
a může zabránit rozvoji chorob, které jsou právě s kouřením spojeny. 
Je olivový olej lékem na Alzheimerovu chorobu?
Silné protizánětlivé a antioxidační účinky se ukrývají v látce oleo- 
canthal, což je přírodní organická sloučenina nacházející se v tom-
to oleji. Je vědecky prokázáno, že pravidelná konzumace této látky se 
podílí na nízkém výskytu nemocí srdce, dále dokáže změnit strukturu 
toxických bílkovin ADDL  v mozku a tím bojovat proti Alzheimerově 
chorobě.  Protizánětlivé schopnosti oleocanthalu lze využít i při akut-
ních bolestech, jelikož vykazuje podobné účinky jako Ibuprofen či další 
léky proti bolesti. 
Olivový olej má skutečně samá pozitiva. Určitě by se měl stát součástí 
našich každodenních jídelníčků, především nyní v létě, v době zvýšené 
konzumace čerstvé zeleniny, se dá využít jako zálivka na salát. Vybírejte 
si ale skutečně kvalitní, extra panenský. Pokud si ho dovezete jako suve-
nýr z dovolené ve Středomoří, určitě neprohloupíte. 

Mgr. Alena Vídeňská
fitness trenér, odborný výživový poradce

PRODEJ SLEPIČEK
Červený Hrádek
prodává slepičky

Tetra hnědá
Dominant všech barev

Green-Shell-typ Araukana

Stáří: 14 -19 týdnů.
Cena: 159 -195 Kč/ks dle stáří.

Prodej:

13. srpna, 2. října, 
5. listopadu 2018

Libčice nad Vltavou, kulturní dům, 10:00.

Výkup králičích kožek - cena dle poptávky

Bližší informace: 
Pondělí - Pátek 9:00 - 16:00 

na tel.: 601 576 270, 728 605 840
www.druvezcervenyhradek.cz



Jako malý kluk jsem na koupališti obdivoval svalnaté kluky na 
hrazdě, jak dělají veletoče a cvičí. Byl to gymnastický klan rodiny 
Nováků ( Jarda st., Jarda ml. a Petr). A možná právě díky tomuto 
okamžiku jsem měl chuť to taky vyzkoušet. Když jsem pak jako 
jedenáctiletý vkročil do libčické tělocvičny, mou hlavní moti-
vací byla zvědavost. Po pár měsících to už nebyla jen zvědavost, 
ale hlavně radost ze sportovních zážitků, z překonávání strachu  
a skvělého pocitu, že jsem se naučil něco nového. Salta ve vzduchu 
a přemety - to byl opiát zvláštní svobody, duše a těla v pohybu. Bra-
tr Novák byl svéráz a skvělý učitel, dával nám všem chuť zkoušet 
něco nového a hlavně příležitost zažívat spoustu legrace.
V životě má každý z nás několik klíčových okamžiků a častokrát 
ta pravá příčina a hybatel našich životních osudů je skryt v „efektu 
motýlích křídel”. V událostech, kterým, když je právě prožíváme, 
nepřikládáme velkou pozornost, ale právě tyto zdánlivě bezvý-
znamné události mohou v konečném důsledku změnit náš život 
k nepoznání.

Pokud bych nepoznal bratra Nováka, nezačal cvičit a neměl rád 
gymnastiku, nikdy bych asi neměl tak skvělou příležitost dvakrát 
navštívit USA (mezinárodní gymnastické středisko v Pensylvánii) 
se vším, co mi to přineslo. A na začátku byl „okamžik” svalnatých 
hochů, hrazda na koupališti a jejich nadšení.
Když jsme skoro na 5 let odjížděli do Dubaje, mému synovi Pe-
píčkovi byly 4 roky. Tu a tam jsem ho chytal ve stojkách a i já sám 
jsem se občas stavěl vzhůru nohama. A když jsme se na prázdni-
ny vraceli do Libčic, chodívali jsme za „bráchou“, jak jsme Jardovi 
Novákovi říkali, do tělocvičny nebo na koupaliště a Pepík pomalu 
začínal ten gymnastický pohyb mít rád. Po návratu do Dubaje jsme 
ho přihlásili do tamního gymnastického oddílu, kde působili skvě-
lí rumunští trenéři. Byl tam asi rok a pár měsíců.
Hned po našem návratu do ČR minulý rok jsme zamířili do gym-
nastického klubu SK Hradčany. Celkem jasná volba, gymnastický 
ráj, kam nás díky svým známostem jako malé kluky bratr Novák 
občas bral na trénink. Jeho syn Petr tam dlouhá léta trénoval jako 
reprezentant ČR a jako trenér tam působí dodnes. Pepík tam začal 
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ZAMÁVAL KŘÍDLY A VZLÉTL
„Malé zamávání motýlích křídel může v konečném důsledku vyvolat tajfun na druhém konci světa.”

Trénink pod dohledem Jardy Nováka st.

Mistr republiky Josef Neumann se svými trenéry Oldřichem Otavou a Petrem Novákem.



trénovat loni v listopadu. Letos vyhrál krajský přebor ve sportov-
ní gymnastice v Liberci, pak zlaté místo na přeboru v Praze a 17. 
června se stal mistrem České republiky ve sportovní gymnastice 
pro rok 2018 v kategorii nejmladších žáků. To vše by bez skvělých 
trenérů Oldřicha Otavy, Petra Nováka a klíčové inspirace „bráchy“ 
Jardy Nováka nebylo možné.
Bratr Novák zamával křídly a odletěl, zanechal za sebou spousty 
vzpomínek, báječných zážitků a snad i mnoho inspirace pro další 
generace nadšených sportovců, gymnastů a všech, kteří mají ra-
dost z pohybu, potu, dřiny a extáze volnosti.

Ing. Josef Neumann, Ph.D.
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LIBČICKÁ PLOVÁRNA
25. 8. 2018 18:00

OPÉKÁNÍ ŠPEKÁČKŮ 
25. 8. 2018 21:00

POSVÍCENSKÁ 
DISCOPARTY 

D. J. Pepino

OSMěL, 
Okrašlovací spolek města Libčice nad Vltavou

zve na další ročník 

LIBČICKÉ KULIČKIÁDY
Na Libčické plovárně 

se na  všechny zájemce těšíme 

v neděli 19. srpna 2018. 
9:30 Prezentace

10:15 Zahájení turnaje

Není nad kvalitní a sofistikované cvičební nářadí a pomůcky, nicméně ně-
kdy stačí mnohem méně. Dobrý nápad, trocha kreativity a skvělý závod 
za pakatel je na světě. Tentokrát to byly dračí lodě ze starých napínacích 
prostěradel, kterých mě bylo líto vyhodit. Šikovná maminka zpevnila, co 
bylo třeba a už se jelo.
Zdánlivě hloupost, ale nevěřili byste, kolik legrace jsem si s dětmi z gym-
nastické přípravky během závodů v prostěradlech, pardon dračích lodích, 
užila. Uvědomila jsem si, že při hře, která se na první pohled může jevit 
jako rozjívené řádění, děti zcela bezděčně posilovaly, trénovaly si vzájem-
nou ohleduplnost, sebekontrolu, boj v kolektivu, soutěživost i kreativitu. 
Pravda je, že v závěru se lodě obrátily dnem vzhůru, děti se do nich scho-
valy a rázem se změnily v bubáky, což už se ale zcela vymklo mé kontro-
le…                                                                                Hannah Bartíková, trenérka

Nástupce Jardy Nováka, náčelník Karel Janda a dva Josefové Neumannové - talentovaný syn a 
pyšný otec.

DRAČÍ LODĚ Z PROSTĚRADEL
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TRH VE ŠROUBÁRNĚ O POSVÍCENÍ - III. díl
Polovina prázdnin je za námi a my pro vás již máme připravenou sesta-
vu pěstitelů a výrobců pro srpnový trh. Potkáme se s vámi ve šroubár-
ně v sobotu 25. srpna opět v obvyklém čase mezi devátou a dvanáctou 
hodinou. 
Tentokrát nás však nebude hostit plocha mezi Kotelnou a Uhelným 
mlýnem, nýbrž se společně pokusíme na chvilku vdechnout život 
okolí dosud prázdné Bílé vily, která v průmyslovém areálu šroubár-
ny působila vždy velmi zvláštně, jakoby se mezi výrobními halami 
ocitla nedopatřením. Pro trh má však tato budova a prostor kolem ní 
strategickou polohu, můžeme sem totiž projít podchodem pod tratí  
z Dělnické ulice, aniž bychom museli čekat před hlavní vrátnicí, až se 
za projíždějícím vlakem zvednou závory.
Proto přijďte poslední srpnovou sobotu do šroubárny oživit další část 
šroubárenského areálu. Čeká na vás v netradičním prostoru již tradiční 
sortiment zeleniny z Travčic, pečiva od Hrdinů a výrobků z Farmy Mi-
ller z Holubic a okolních farem, vše doplněné o celozrnné pečivo, sýry, 
uzeniny, olivový olej a mandle, ale nově i o skvělé čokolády. Chybět 
nebudou ani čerstvé kytice, vynikající káva od Jendy a sladké dobroty 
od Magdalenky. Pokud nestihnete včas upéct vlastní posvícenské ko-
láče, pak si je určitě budete mít možnost koupit na trhu a ušetříte čas!
Další podrobnosti sledujte v kalendáři na www.libcickekrizovatky.cz  
a na facebooku.
Na viděnou v sobotu 25. 8. 2018 v 9:00 – 12:00 hodin u Bílé vily.
Těšíme se na vás!                  Ing. Petra Pelešková a JUDr. Jana Márová

Libčický občanský spolek LOS
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Najdeš 15 rozdílů?

Víš, jaká barva vznikne, když smícháš dvě různé? Vždy třetí zmrzlinu správně vybarvi.

Výsledek: Povedlo se ti namíchat tyto zmrzliny?
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KATOLICKÝ KOSTEL SV. BARTOLOMĚJE
Čtvrtek 23. 8. 
18:30  Poutní slavnost sv. Bartoloměje
 - mše svatá za farnost
Pátek 24. 8. 
19:00  Pacifik, Tony Linhart, H. Maršálková 
 a Schovanky
Neděle 26. 8. 
14:30  Modlitba za město Libčice 
15:00  Výročí posvěcení kostela
 - mše svatá za město Libčice
 - následuje setkání farníků na zahradě

LUNAPARK HELFER NA NÁPLAVCE
Pátek 24. 8. 14:00–20:00
Sobota 25. 8. 10:00–22:00
Neděle 26. 8. 10:00–19:00

OHŇOSTROJ NA NÁPLAVCE
Sobota 25. 8. 21:00
Za mokrého, či příliš suchého počasí se ohňostroj nekoná.

VÝSTAVA ČSCH NA KUŽELNÍKU
(králíci, drůbež, holubi, okrasné ptactvo)
Sobota 25. 8. 08:00–18:00
Neděle 26. 8. 08:00–16:00

FOTBAL NA AFK HŘIŠTI V LETKÁCH
Sobota 25. 8. 
17:00  AFK Libčice – AFK Milovice
 mistrovské utkání v třídě 1B
Neděle 26. 8.  
16:00  Stará garda Libčice - Dukla Praha ženy

HÁZENÁ NA HŘIŠTI TJ SOKOL
Sobota 25. 8. 
09:00–15:00 66. turnaj mužů 
  o putovní pohár města Libčice                       
  Exhibiční utkání dětí

TENIS NA KURTECH TJ SOKOL
Sobota 25. 8. 
08:30–09:00  Prezence pro 25. ročník tradičního 
       posvícenského turnaje dvojic
Turnaj je určen pro neregistrované hráče, startovné Kč 300 
za dvojici, občerstvení zajištěno.
Bližší informace sdělí ředitel turnaje Petr Kříž tel.: 602181703

ZÁVOD V OLYMPIJSKÉM ŠPLHU 
A ŠPLHU NA TYČI NA PLOVÁRNĚ
Sobota 25. 8. 
VII. Velká cena Libčice nad Vltavou + 
Novákův a Grunclův memoriál - I. ročník
Prezence: 08:30-09:15 předškolní děti, žáci a žákyně
                do 12:45 ostatní 
Zahájení závodu: 09:30 (žáci, žákyně)
      13:00 (dorostenci a další) 
Přihlášky: do 22. 8. 2018 na kajajanda@seznam.cz
Případné dotazy: 
kajajanda@seznam.cz, 736460698, 776862286, 606307310

RESTAURACE NA PLOVÁRNĚ
Sobota 25. 8. 
18:00 Opékání špekáčků
21:00 Posvícenská discoparty – D.J. Pepino 

STÁNEK U ŘEKY
Sobota 25. 8. 
16:00  Hrají Rumtorádi a hosté

FARMÁŘSKÉ TRHY VE ŠROUBÁRNĚ
Sobota 25. 8. 
09:00-12:00 Zelenina, pečivo, sýry, uzeniny, olivový 
  olej, mandle, čokoláda, sladkosti, 
  koláčky, květiny

RESTAURACE NA ŽÍNĚNCE
Pondělí 27. 8. 
17:00 Pěkná – hrají Rumtorádi

LIBČICKÉ POSVÍCENÍ 
2018


